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Адрес Jeannette Specialty Glass 
JSG Oceana 
North Fourth Street 
PO 99 
PA 15644 Jeannette

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We manufacture our “Hard Roc” glass sinks, tile and bakeware with superior qualities that surpass our competition. “Hard Roc” borosilicate glass is a
unique formulation that is more scratch and stain resistant as well as being shatter-proof as compared to the soda-lime glass that is currently on the
market. JSG Oceana glass is also thermal shock resistant allowing it to take extreme temperature changes without damage. Our products are easy to
clean and very hygienic. JSG Oceana sinks carry the UPC certification from IAPMO and have been approved for ADA installation. Our bakeware
collection is Freezer, Microwave, Oven, and Dishwasher Safe with oven-to-table serving options.

Vessel Sinks
Undermount Sinks
Drains
Glass Tile
Kitchen/Bar Undermount Sink
11″ Oceana Undermount Sinks

Company Profile of Jeannette Specialty Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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